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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
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bod jednání číslo    21  
 
 

 
Příspěvek do 12. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 21.04.2015  
 
Zápis z jednání komise dopravy dne 13. 4. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis č. 3 komise dopravy 13. 4. 2015  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Vlasta Indrová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi je předložen zápis z jednání komise dopravy dne 13. 4. 2015. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 13. 4. 2015 a schvaluje  body 
č.....dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění:21. 4. 2015 (OI) 
  

 
 
 



Zápis 
z jednání komise dopravy, konaného dne 13.4.2015 od 18,00 hod. v malé 
zasedací místnosti MěÚ Kuřim. 
                                                                                                
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze v 
18,10 hod. bylo přítomno 12 členů komise a tajemník, komise byla usnášeníschopná. 
Jednání komise se dále zúčastnili  Ing. Kovář, Mgr. Ing. Sukalovský a k bodu č.4 vedoucí OI 
p. Bartoš. 
 
Program jednání: 
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem. 
         Hlasováno: 12 pro. 
         Návrh byl přijat. 
 
Různé: 

 Komisi byla poskytnuta informace, že stávající tajemnice komise Ing. Indrová 
požádala o úpravu náplně práce a v souvislosti s tím byl s účinností od 1.5.2015 
novým tajemníkem komise dopravy ustanoven Ing. Jiří Kovář, vedoucí odboru 
dopravy.   

 

 Ing. Kotek informoval členy komise o jednání se společností TYCO AMP, týkající se 
změn JŘ. 

 
Dostavila se Mgr. Ing. Němečková.   
 
1) Podnět k úpravě dopravního značení v ulici Husova 
 
1.1 Komise dopravy doporučuje RM zpracování Generelu dopravy pro celé území města 
Kuřimi, a to vzhledem ke způsobu přípravy Zásad územního rozvoje Jihomoravského kraje 
(dále jen ZÚR JMK) bez stanovení trasy nejdůležitějších dopravních staveb, včetně 
stanovení varianty obchvatu města Kuřimi, kdy se předpokládá stanovení definitivní tras 
v rozmezí let 2018 -2020. Současně se množí žádosti o snížení rychlosti ve zklidněných 
lokalitách, stanovení těchto snížených rychlostí by však nebylo koncepční bez uvedeného 
Generelu dopravy. 
         Hlasováno: 13 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
 
1.2 Komise dopravy doporučuje řešit podnět k úpravě DZ na ul. Husova poté, co bude 
zpracován Generel dopravy. 
         Hlasováno:13 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
 
2) Lokalita ul. Luční, Úvoz, Husova 
Komise dopravy doporučuje řešit podnět k lokalitě ulic Luční, Úvoz, Husova poté, co bude 
zpracován Generel dopravy. 
         Hlasováno: 13 pro  
         Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
 



 
 
3) Křižovatka ulic Hojerova, Rozdělovací – podnět k úpravě dopravního řešení 
Komise dopravy konstatuje, že uvedená lokalita byla řešena již v minulosti a na základě toho 
byl zpracován projekt na stavební úpravu, který řeší všechny zmiňované připomínky. 
Uvedená projektová dokumentace miniokružních křižovatek je uložena k nahlédnutí na OI, 
MěÚ Kuřim. 
         
        Hlasováno: 12 pro, 1 se zdržel  
        Návrh byl přijat. 
 
 
4) Ulice Farského – podnět  předkl. Mgr. Ing. Němečková   
Komise dopravy byla seznámena s provizorním řešením zpřístupnění rampy s tím, že 
konečná úprava přístupu k rampě bude provedena v rámci celkové rekonstrukce nádražní 
budovy.  
 
        Hlasováno: 12 pro, 1 se zdržel  
        Návrh byl přijat. 
 
5) Záměr na zřízení dvou sjezdů z příjezdové komunikace v Podlesí  
Komise dopravy nemá námitek k předložené PD.  
 
        Hlasováno: 12 pro, 1 se zdržel  
        Návrh byl přijat. 
 
6) Žádost i instalaci dopravního zrcadla v křižovatce ul. Láznisko, Podhoří  
Komise dopravy doporučuje RM zadat zpracování PD k zajištění rozhledových trojúhelníků.  
 
         Hlasováno: 12 pro, 1 se zdržel  
         Návrh byl přijat. 
 
7) Napojení firmy OKNOSTYL – realizace dopravního připojení areálu na silnici II/385 
7.1 Komise dopravy nemám námitek k předložené PD. 
 
         Hlasováno: 12 pro, 1 se zdržel 
         Návrh byl přijat. 
 
7.2 Komise dopravy doporučuje posunutí DZ začátku a konce obce (IS 12a,12b) tak, aby 
projektovaná křižovatka byla v intravilánu obce. 
 
         Hlasováno: 13 pro  
         Návrh byl přijat. 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 19,40 hod. 
Zapsala: Indrová   
Podpisy zúčastněných.   
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